
PROTOKOŁ  Nr XIX  /2016 

Z  ODBYTEJ  NADZWYCZAJNEJ  XIX SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ SIERPCA 

w dniu  2  marca  2016 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 10oo,  a  zakończyła o godz. 10 35 

 

W obradach uczestniczyli: 

Radni  Rady  Miejskiej  - obecnych było     12  na ogólny stan 15. 

Zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do nin. protokołu. 

 Radni nieobecni   

  - Bogdan Bartnicki 

 -  Waldemar Frydrychowicz 

 -  Krzysztof Skrzyński 

 

  oraz  

-  Jarosław Perzyński        -    Burmistrz Miasta 

-  Barbara Wojciechowska – Dobies  -  Sekretarz Miejski  

-  Katarzyna Joniak  -  Skarbnik Miejski 

-  Krzysztof Piątkowski   -  Naczelnik Wydz. Architektury 

-   Andrzej Skowroński  -  składający skargę  

 

Obradom przewodniczył  Pan Zbigniew Jerzy Stachurski – Przewodniczący Rady 

Miejskiej. 

Sekretarzem obrad został  Pan Marek Chrzanowski – Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej 

Sesja została zwołana w trybie określonym w § 29 ust.2 Statutu Miasta Sierpca, który 

brzmi: „w przypadkach nie cierpiących zwłoki, Przewodniczący Rady zwołuje sesje 

nadzwyczajne” oraz na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o 

samorządzie gminnym (jt. Dz. U.  z 2013r. poz.594 z późn. zm.).   

Porządek obrad wraz z wnioskiem Burmistrza o zwołanie sesji w dniu  

02. marca.2016 r. stanowią załącznik nr 2.  

Przewodniczący obrad  powitał wszystkich radnych i osoby zaproszone.  

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. 



Następnie Przewodniczący stwierdził na podstawie listy obecności, że  w  sesji  

uczestniczy  12 radnych, w związku z  czym Rada  może  obradować  i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 1-go. Uchwała RM w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania 

do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Rady Miejskiej Sierpca. 

Pan Marcin Zasadowski – mecenas UM w Sierpcu wyjaśnił, że uchwała, którą 

za chwilę  będą procedować radni jest kompatybilna z odpowiedzią 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie, w której Rada Miejska 

wnioskuje o oddalenie skargi.  Następnie dodał, że istnieje prawdopodobieństwo 

iż WSA nie uwzględni skargi pana Skowrońskiego w uwagi na fakt podjęcia 

,w 2012 roku, przez RM w Sierpcu decyzji o przystąpieniu do prac w/s Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego.  Jego zdaniem nie jest możliwe aby zmiany 

w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego nastąpiły nagle, w związku 

z powyższym RM powinna podjąć  wspomnianą uchwałę. Dodał również, że sprawa 

podjęcia uchwały i sprawa toczenia się prac nad projektem są odrębnymi, dlatego 

też należy spotkać się z panem Skowrońskim . 

Pan Zbigniew Długokęcki zapytał na czyj wniosek wprowadzono strefę ochronną.  

Pan Marcin Zasadowski wyjaśnił, że historia wprowadzania stref ochronnych sięga lat 

90-tych, była to decyzja wojewody, wówczas jeszcze płockiego. Po 31.12.2005 r. 

decyzja ta miała zostać uchylona przez wojewodę, ale tak się nie stało. W związku 

z powyższym podczas prowadzenia prac nad Miejscowym Planem 

Zagospodarowania Przestrzennego urbanista naniósł na mapę strefę ochronną.  

Pan Krzysztof Piątkowski – Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami 

dodał, że strefa została naniesiona na podstawie map przekazanych przez Miejskie 

Przedsiębiorstwo Empegek, urbanista był z nimi w stałym kontakcie. Ówczesny 

prezes, pan Stelmański nie wnosił uwag, spółka zaopiniowała Plan pozytywnie.  

Przewodniczący obrad powiedział, że w tej sprawie winy Rady Miejskiej nie ma. 

Pan Skowroński odpowiedział, że rozumie wyjaśnienia i oczekuje jedynie, żeby RM 

przyznała, że wówczas podjęła uchwałę z naruszeniem prawa.  

Przewodniczący obrad poinformował pana Skowrońskiego, że zarówno on jak 

i urbanista  zostaną  zaproszeni na posiedzenie Komisji Gospodarczej  w celu 

szerszego omówienia problemu i wyjaśnienia tej sprawy.  

Pan Skowroński zaznaczył, że nie ma zarzutów do radnych, ponieważ nie musieli się 

na tym znać, jemu chodzi wyłącznie o dopełnienie formalności.  

Przewodniczący obrad  zarządził głosowanie. 

 



Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za- 9, przeciw – 0, wstrzymujących się 3 ) 

przyjęła : 

 

 

Uchwałę nr  183/XIX/2016  

w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa 

w uchwale Rady Miejskiej Sierpca  

 

 

 

Od głosu wstrzymali się radni: 

B. Gil, B. Wierzbicka oraz Z. Długokęcki 

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 2-go. Uchwała RM w/s udzielenia odpowiedzi na skargę pana Andrzeja 

Skowrońskiego. 

 

Rada Miejska w Sierpcu, w głosowaniu jawnym (za – 10, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2) podjęła : 

 

 

Uchwałę nr 184/XIX/2016 

w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę pana Andrzeja Skowrońskiego 

 

 

Od głosu wstrzymali się radni: 

B. Gil oraz Z. Długokęcki 

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

 



Do punktu 3-go. Sprawy różne. 

 

Pan Wiesław Rypiński – przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował 

zebranych, że najbliższy termin posiedzenia Komisji planuje w pierwszym tygodniu 

kwietnia.  

Pani Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski poinformowała, że miasto rusza z realizacją 

inwestycji przebudowy ul. Narutowicza. W związku z faktem, że do końca marca 

należy ogłosić procedury przetargowe, poprosiła o zwołanie w końcówce marca 

sesji nadzwyczajnej.  

Pani Barbara Gil poinformowała, że podczas najbliższego posiedzenia Komisji 

Oświaty w dniu 4. Marca zostanie rozstrzygnięta sprawa skargi na dyr. SP nr 2  i 

poprosiła obecnych członków Komisji o zapoznanie się do tego czasu ze wszystkimi 

materiałami.  

 

Przewodniczący obrad wypowiedział słowa „Zamykam XIX sesję Rady Miejskiej 

Sierpca.  

 

Na tym posiedzenie zakończono, protokół napisano, przeczytano i podpisano.  

 

 

 

Protokołowała       Przewodniczący obrad 

 

Dorota Zbikowska 

 


